
Здравейте, 

Моето конкретно предложение е - да се увеличи броят на персонала в детските 
градини. Очевидно почти навсякъде децата са над 25, недостиг на бази за прием на 
всички деца липсва (моето дете вече две години не е прието на ясла), но щом децата са 
толкова много в група, нека се заложи да има повече персонал, който да се грижи за 
тях. Така и за децата, и за персонала ще е по-добре. Ако е необходимо, нека се повиши 
и малко таксата с тази цел.  

С уважение, 
 
 
--  
Maya Krusteva 
E-mail: maya.krusteva@gmail.com 
 


